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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till finansminister Magdalena Andersson (S)

2019/20:1112 Stöd till högteknologiska företag 

Regeringens åtgärd med korttidspermitteringar med statligt stöd var nödvändig 
och bra, men fungerar inte för högteknologiska företag där de anställda har 
höga löner. När dessa inte har kollektivavtal måste 70 procent av medarbetarna 
frivilligt gå med på korttidspermitteringen, vilket sällan sker. Dessa företag, 
som utvecklar högteknologiska produkter, räknar med att intäkterna de 
närmaste sex till nio månaderna kommer att bli noll, på grund av psykologiska 
effekter i efterdyningarna av covid-19. Massuppsägningar eller konkurser är de 
två alternativ som står till buds. Det är en mycket oroande utveckling.

Jag vill därför fråga finansminister Magdalena Andersson:

 

Planeras det några åtgärder för dessa företag?

………………………………………

Boriana Åberg (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander

Från Riksdagsförvaltningen
2020-03-23
Besvaras senast
2020-04-01 kl. 12.00


